
 
Forespørgsel fra Danmarksdemokraterne om modtagerklasser i Aarhus Kommune 

Nye modtagerklasser kan være med til at skabe usikkerhed blandt forældre, særligt når de 
oprettes med kort varsel eller uden tydelig information om baggrunden og konsekvenserne. 
Børn og Unge bedes på den baggrund besvare følgende spørgsmål: 

1. Hvor mange modtagerklasser har vi i Aarhus Kommune og hvordan er de fordelt på 
skoler? 

2. Er der et stigende behov for modtagerklasser? Hvis ja, hvad er baggrunden herfor? 
3. Er der nogle skoler, som har fået nedlagt modtagerklasser? 
4. Hvor og hvornår er der senest oprettet modtagerklasser i Aarhus Kommune? 
5. Hvordan informeres forældre og elever om oprettelse eller nedlæggelse af 

modtagerklasser? 
6. Hvilken økonomi er der forbundet med modtagerklasserne? 
7. Hvordan vurderer Børn og Unge, om en skole er egnet til at huse en 

modtagerklasse? 
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